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PROTOKOLL
20t4-0s-24

Årsstämma i Bostadsrättsföreningen Brobyggaren 5 i Stockholm

Tid Torsdagen den 15 maj201,4 kl 19:00-20:05

Plats Eiraskolan, lokal Klubben, Parmmätargatan 10

Närvarande 27 personer - se namn på separat röstlängd.

§ I Öppnande
Styrelsens ordftirande hälsade välkommen och ftirklarade stämman öppnad.

§ 2 Godkännande av dagordningen
Stämman godkände ffireslagen dagordning.

§ 3 Val av stämmoordfiirande
Till ordftirande ftir stämman valdes Per-Olof Ohlander.

§ 4 Anmälan av stämmoordfiirandens val av protokollförare
Till protokollftirare ftir stämman valdes Eva Sjöddn.

§ 5 Val av två justeringsmän tillika rösträknare
Till justeringsmän och tillika rösträknare valdes Erik Angelin och Marianne Schönning.

§ 6 Fråga om stämman blivit i stadgeenlig ordning utlyst
Stämman godkände att kallelsen utsänts i rätt tid.

§ 7 Fastställande av röstlängd
Röstlängden godkändes.

§ 8 Balkonggruppen - information om dagsläget
Hanna Runeborg i balkongruppen informerade om att gruppen nu kommit så långt i sitt arbete att

bygglov ska sökas. Efter kontakter med Stadsbyggnadskontoret bedöms möjligheterna att fa

bygglov som goda. Ritningar presenterades och beräknad kostnad per balkong blir ca 70 000 kr.

Hanna Runeborg skickar ut utftirlig information till samtliga medlemmar och tar in
intresseanmälan. Företaget Balcona anlitas for att utforma ritningar och ansökan.

På grund av kommande utlandsarbete behöver gruppen en ny medarbetare och Ingrid Lidgard
anmälde sig. Styrelsen utser också en kontaktperson.
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§ 9 Säkerhetsdörrar och trapphusrenovering
Kontraktet med Proloc ar undärskrivet och ftireningens kostnad omfattar dörrarna i entrdn och en

hyreslägenhet samt målning av trapphuset. Proloc tecknar avtal med varje medlem inftjr bytet av

övri ga lägenhetsdörrar.

§ 10 Cykelparkeringen
Ärbetei meä cykelpuik*ring.tt utanftir Curves påbörjas den26 maj och ger plats for 20 cyklar' En

häck planterasmot trottoarän. Cykelstiillet till höger om porten tas bort och ersiitts med en

plantering.

§ 11 Föredragning av årsredovisningen
Foreningenr.loro*irrsvarige Tomas Pousette hade flyttat och ordforanden redogiorde ftir

forvaltningsberiittelsen och viktiga hiindelser under året.

Tre lägenheter hade sålts.

Styrelsen hade beviljat tre andrahandsuthyrningar' Efter en konflikt med en medlem lämnades

åirendet till Hyresnämnden, som dock godkände uthyrningen i strid mot ftireningens stadgar'

Ordforande betonade vikten av aff medlemmarna respekterar fiireningens policy ftir

andrahandsuthyrning.

Föreningens tidigare grovsoprum används numera for hushållssopor och ett rum ftir barnvagnar

hade iordningstiillts.

Avgifterna hade varit oforiindrade.

Resultatet 2013 Q0l2 inom parentes)

o Resultat ftire avskrivningar I 015 970 kr (628 102 kr)

o Resultat från finansiella poster -538 268 kr (-513 928 kr)

L o Åretskassaflödevarpositivtochuppgicktill34SS4Skr(ll4l74k{)
o Avskrivningar 448 834 kr (240 A73kr)

o Ett positivt resultat på 28 363 k{ (-125 899 kr)

o Vi ska enligt stadgama sätta av 0,3 procent av fastighetens taxeringsvärde till yttre

L reparationsfond, vilket är 123 765k{'

o Föreningens skulder på 16 milj kr är lordelade på ffra lån med olika löptid hos

SEB.

§ 12 Föredragning av revisorns berättelse

Ordforanden beskrev innehållet i revisionsberättelsen från Conseil Revision och den tillstyrktes

av stämman.

§ 13 Beslut om fastställande av resultat- och halansräkning

Stiimman faststiillde resultat- och balansräkningen'
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§ 14 Beslut om resultatdisposition
Föreningens ansamlade fiirlust pä -777 37 5 kr (-125 899 kr) balanseras i ny räkning.

§ 15 Fråga om ansvarsfrihet för styrelseledamöterna
Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet ftir år 2013.

§ 16 Bestut om arvoden till styrelseledamöter for 2014
Ordft)randen ftireslog att styrelsen ska uppbära ett arvode for 2014 på sammanlagt ett

prisbasbelopp (44 400 k plus arbetsgivaravgifter). Stämman godkände forslaget.

§ 17 Val av styrelseledamöter och suppleanter
Valberedningen bestod av Ingrid Lidgard och Marcus Nyddn och stämman beslutade enligt deras

fiirslag. Personval ftir verksamhetsåret 2Al4:
Till oidinarie styrelseledamöter valdes Erik Angelin (omval), Eva Sjöddn (omval), Mikael

Lundgren (nyval), Elisabeth Gunnardo (nyval) och Marcus Nyd6n (nyval).

Till suppleanter valdes Eva Baath Dahlquist (omval) och Anna Rosdn (nyval).

§ 18 Val av revisorer
Föreningen anlitar Selver Krpuljevic, Conseil Revision, enligt beslut på extrastiimman 13 oktober

2013.

§ 19 Val av valberedning
Raghda Hussein (nyval) och Michael Doron (nyval) valdes att ingå i valberedningen'

§ 20 Allmän information
§taddagen senareläggs till hösten på grund av renoveringen av grannhusets fasad och

anläggningen av cykelparkeringen.

En broschyr med information om datum flor den mobila miljöstationen för farligt avfall och

grovsopor delades ut.

Information om att ftireningen deltar i grannsamverkan med polisen, som delat ut dekaler som ska

sättas upp i fastigheten. Polisen lämnar också löpande information om brottsstatistiken i området'

§ 21 Övriga frågor
Per-Olof Ohlander avtackades for värdefullt arbete åt foreningen.

§ 22 Av styrelsen till stämman hänskjutna frågor samt av fiireningsmedlem anmält ärende

En motion hade inkommit om installation av fiberbredband fran Eriksson'/Hallman' Motionen

hade inkommit for sent (i maj- ska vara inlämnad senast den 1 februari) men frågan behandlades

ändå.

Styrelsen hade tidigare behandlat frågan om fiberdragning och då avfiirdat den, men den nya

styrelsen tar upp frågan igen. Lovisa Hallman hade information från tidigare boende och är

behjälplig.
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§ 23 Avslutande
Stämman ar slutades och

Per-Olof Ohlander
ordforande

Just

z
Erik Angelin

Ohlander tackade de närvarande.
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